
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 29. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 69
Forslag til lov om ændring af lov om adgangsregulering ved videregående ud-
dannelser. (Begrænsning af dobbeltuddannelse).
Af uddannelses- og forskningsministeren (Ulla Tørnæs)

Spørgsmål 16
Det fremgår i lovforslagets bemærkninger, at forslaget skønnes at give en be-
sparelse på 342,3 mio. kroner, og at der er taget højde for de 30 pct. stude-
rende, som forventes at opnå dispensation fra begrænsningen af dobbeltud-
dannelse. Ministeren bedes redegøre for, om overskydende penge går til ud-
dannelser, hvis færre end 30 pct. af de studerende får dispensation fra be-
grænsningen af dobbeltuddannelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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